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Opdinsko vijede

ZAPISNIK
sa 13. sjednice Op6inskoga vije6a Op6ine Pokupsko odrZane dana 31. sijednja, 2019. godine

u prostorijama Opiine Pokupsko s podetkom u 10,00 sati

Prisutni vijednici: Stjepan Sudec, Miroslav Lukini6, Josip Marekovii, Mirko Bani6, BoZidar
Sestak, Ivan Skender, Zeljko Brajkovid, Martina Popovdii, Ivan iunovi6, Tanja Beledi6 i
Milan Antolovi6.

Sjednici su takoder prisustvovali nadelnik BoZidar Skrinjarii, Gordana Markuz, Andrea
Martinovii, Zorica Sestak i Jurica Skender.

Odsutni: Stjepan Sandor, zamjenik nadelnika.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozdravio je prisutne, otvorio je sjednicu, utvrdio broj prisutnih
vije6nika, utvrdio je da je prisutno 10 vijeinika, te se prije rasprave o dnevnom redu osvrnuo
na aktivnost predsjednice Kluba nezavisnih vije6nika, Martine Popovdii, na druStvenim
mreiama. Takocler oswie se i na njenu prijalu Ministarstvu uprave u kojoj se trarZi

raspuStanje Opiinskog vije6a radi ka5njenja s odrZavanjem prethodne sjednice Opiinskog
vije6a. PredloZio je sljedeii dnevni red:

dnevni- red:

1. Usvajanje Zapisnika sa 12. sjednice Opdinskog vije6a Op6ine Pokupsko;

2. Prijedlog Odluke o visini pau5alnog poreza po krevetu na podrudju Op6ine
Pokupsko;

3. Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi;

4. Prijedlog Zakljudka o oslobotlenju pla6anja komunalnog doprinosa Zupe
Uznesenja BDM Pokupsko;

5. Prijedlog Zakljudka o ispravku Odluke o mikroprijevozu;

6. Prijedlog Zakljudka o ispravku Odluke o zakupu poslovnog prostora;

7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju dlana Mandatne
komisije;



8. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podrudju Op6ine
Pokupsko za projekt - ,,lzgradnja spomenika Svima poginulima za Hryatsku l
Pokupskom"

9. Aktualni sat.

Martina Popovdi6, vijednica, u ime Kluba nezavisnih vije6nika, osvrde se na prethodno
oditovanje predsjednika Opiinskog vije6a o prijavi Ministarstvu uprave, meclutim predsjednik
joj oduzima rijed s obrazioZenjem da je u tijeku rasprava o dnevnom redu te 6e svoje
oditovanje modi iznijeti na aktualnom satu.

Predsjedavajudi daje dnevni led na glasanje. Sa 8 glasova ,,za'' i 2 ,,*zdrLana" dnevni red je
prihvaien.

Ad. 1. Usvajanje Zapisnika sa 12. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Pokupsko

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

Martina Popovdid, vije6nica, iznosi primjedbe na zapisnik sa 12. sjednice Opdinskog vije6a s

obrazloZenjem daje nepotpun te ne prikazuje saieto izlaganje govomika. Sukladno tome trzrZi

nadopunu zapisnika i njegovo usvajanje na sljedeioj sjednici.

Andrea Martinovi6, ovla5tena za obavljanje poslova Prodelnice, navodi da navedeni zapisnik
sadrZi osnovne podatke o radu sjednice, o sudjelovanju u raspravi te rezultat glasovanja o
pojedinom predmetu sukladno Poslovniku Op6inskog vijeia Op6ine Pokupsko.

Martina Popovdi6, vijeinica, poziva se na miSljenje Ministarstva uprave o sadrZaju zapisnika.

Josip Marekovid, vije6nik, smatra kako vijednica Martina Popovdid previ5e ,,cjepidladi" oko
sadrZaja zapisnika teje poziva, ukoliko smatra da 6e bolje sastaviti zapisnik, da ga ona piSe.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Usvajanje Zapisnika sa 12. sjednice Op6inskog
vijeia Opiine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 3 ,,protiv" usvojen je Zapisnik sa 12. sjednice Op6inskog
vije6a.

Predsjednik traLi da se u zapisnik unese da je u meduvremenu pristigla vijeinica Tanja
Beledid te utvrduje prisutnosti svih 1 1 vije6nika.

Ad. 2. Prijedlog Odluke o visini pauialnog poreza po kreyetu na podruiju Op6ine Pokupsko

Predsj edavaj udi j e otvorio raspralu.

Josip Marekovid je u ime Odbora za financije Opiinskog vijeia Op6ine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Andrea Martinovid, ovla3tena za obavljanje poslova Prodelnice, upoznala je prisutne sa
Prijedlogom Odluke o visini pauialnog poreza po kevetu na podrudju Op6ine Pokupsko.



Ivan iunovii, vije6nik, postavlja pitanje o broju evidentiranih keveta na podrudju opdine te
smatra kako bi iznos pau5ala trebalo kategorizirati po naseljima.

BoZidar Skrinjarid, nadelnik, istide kako ne postoji evidencija kreveta na podrudju op6ine te
govori o moguinosti uspostave turistidke zajednice na podrudju Opiine Pokupsko.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o visini pauSalnog poreza po
kevetu na podrudju Opdine Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUCAK Sa 11 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o visini pauialnog
poreza po kevetu na podrudju Op6ine Pokupsko.

Ad.3, Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zaStitu okoli5a iznio pozitivno
mi5ljenje odbora.

Andrea Martinovi6, ovlaStena za obavljanje poslova Prodelnice, upoznala je prisutne sa
Prijedlogom Odluke o komunalnoj naknadi.

Gordana Markuz, upoznalaje prisutne sa postupkom izrade evidencije neketnina na podrudju
Op6ine Pokupsko te uredenjem granica naselja.

Martina Popovdid, vijeinica, iznosi problem uredenja granica na podrudju naselj a Hotnja.

Gordana Markuz i nadelnik BoZidar Skrinjari (, daju obrazloLenje na komentar vijeinice
Popovdi6.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi na glasanje.

ZAKLJUaAK Sa 1 1 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o komunalnoj
naknadi.

Ad. 4, Prijedlog Zaktjutka o oslobotlenju pladanja komunalnog doprinosa Zupe Uznesenja
BDM Pokupsko

Predsj edavaj uii j e otvorio raspralu.

Josip Marekovid je u ime Odbora za financije Opiinskog vije6a Opiine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Ardrea Martinovid, ovla5tena za obavljanje poslova Prodelnice, upoznala je prisutne sa
Prijedlogom Zakljudka o oslobodenju pladanja komunalnog doprinosa Zupe Uznesenja BDM
Pokupsko.



Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Zakljudka o oslobodenju pla6anja

komunalnog doprinosa Zupe Umesenja BDM Pokupsko na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 1 1 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Zakljudka o osloboitenju

plaianja komunalnog doprinosa Zupe Uznesenja BDM Pokupsko.

Ad. 5. Prijedlog Zakljutka o ispravku Odluke o mikroprijevozu

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

BoZidar Sestak je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,

vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i za5titu okoli5a iznio pozitivno

mi5ljenje odbora.

Andrea Martinovi6, upoznala je prisutne sa Prijedlogom Zakljudka o ispravku Odluke o

mikroprijevozu.

Martina Popovdid, vijeinica, iznosi stav Kluba nezavisnih vijeinika u kojem istide

nezadovolistvo pogreskama do kojih dolazi prilikom dono5enja Odluka.

Gordana Markuz daje komentar na izlaganje vije6nice Popovdi6 pd demu istide da se

pogreSke sludajno de5avaju s obzirom na razlidite procedure donoienja odredenih akata.

BoZidar Skinjarii, nadelnik, iznosi svoj komentar na navedenu todku dnevnog reda.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Zakljudka o ispravku Odluke o

mikroprij evozu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 4 ,,stzdrLan" usvojen je Prijedlog Zakljudka o ispravku

Odluke o mikroprij evozu.

Ad.6. Prijedlog Zakljuika o ispravku Odluke o zakupu poslovnog prostora

Predsjedavaju6i je otvorio raspraiu.

Josip Marekovi6 je u ime odbora za financije opiinskog vijeda opdine Pokupsko iznio

pozitir.no mi3lj enje odbora.

Predsjedavaju6i je zaklju6io raspravu i dao Prijedlog Zakljudka o ispravku odluke o zakupu

poslovnog prostora na glasanje.

ZAKLJU(AK: Sa 7 glasova ,,2a" i 4 ,,stzdrian" usvojen je Prijedlog Zakljudka o ispravku

Odluke o zakupu poslovnog prostora.



I
tmenoYanJu tlana MandatneAd. 7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o

komisije

Predsjedavajuii je otvorio raspra\ru.

Miroslav Lukinii je u ime Odbora za izbot i imenovanje,
predloZio Ivana Skendera za dlana Mandatne komisije.

umjesto Josipa Marekovi6a,

Predsjedavajuii je zakljudio raspra!,u i dao Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke
o imenovanju dlana Mandatne komisije na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 10 glasova ,,za'' i 1 ,,sr:zdrLan" usvojen je prijedlog Odluke o imenovanj u
Ivana Skendera dlanom Mandatne komisije.

Ad. 8, Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podruiju Op6ine Pokupsko za
projekt - ,,Izgradnja spomenika Svima poginulima za Hrvatsku u Pokupskom"

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

Josip Marekovi6 je u ime Odbora za financije Opiinskog vijeda Op6ine Pokupsko iznio
pozitivno miSljenje odbora.

Ivan dunovii, vije6nik, iznosi stajali5te da naziv projekta ,,Izgradnja spomenika Svima
poginulima za Hrvatsku u Pokupskom" nije primjeren jer je preopdenit te smatra da takav naziv ne6e
biti podrZan od strane braniteljskih udruga.

BoZidar Skinjari6, nadelnik daje obrazloZenje na komentar vijeinika iunovi6a.

Predsjedavajuii je zakljudio ftNpra\u i dao Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja
na podrudju Op6ine Pokupsko za projekt - ,.lzgradnja spomenika Svima poginulima za Hrvatsku u
Pokupskom" na glasanje.

ZAKLTaAK: Sa 9 glasova ,,za'' i 1 ,,stzdrLem" usvojen je Prijedlog Odluke o suglasnosti za
provedbu ulaganja na podrudju Op6ine Pokupsko za projekt ,,lzgradnja spomenika Svima
poginulima za Hrvatsku u Pokupskom"

Ad. 9. Aktualni sat

Miroslav Lukinii, vijednik, iznosi svoje mi5ljenje o aktualnim dogadanjima vezarrim tz
uvodenje mikroprijevoza na podrudju Lijevih Stefanki i Lukini6 Brda. Inaiava
nezadovoljstvo zbog negativnih komentara i kritika pojedinih mjestana navedenih naselja, a
vezanih uz dono5enje Odluke o uvodenju mikroprijevoza na podrudju Op6ine Pokupsko.
Osvrie se na kritiku vijeinika Milana Antolovida vezanu uz djelovanje vije6nika HDZ-a
prilikom dega daje svoje videnje i obrazloZenje rada i djelovanja unutar politidkih stranaka.

Andrea Martinovii, ovia5tena za obavljanje poslova Prodelnice, proziva vijeinike
Kandidacij ske liste grupe birada zbogjavnog prozivanja na druStvenoj mreZi, pri kojem suje,
neutemeljeno, prozvali neprofesionalnom i nekultumom.



Mirko Bani6, vijednik, iznosi nezadovoljstvo objavama i uvredama na druStvenim mreZama u
kojima se vrijedaju vijednici HDZ-a l njihov nadin rada na sjednicama vijeia te djelatnici
Opiine Pokupsko.

Josip Marekovi6, vije6nik, proziva vijeinicu Popovdii zbog javne objave na dru3tvenim
mreLarna o njemu kao predsjedniku Mandatne komisije. Smatra da je potpuno nemoralno
takvo javno prozivanje radi sludajne pogreske pri imenovanju dlana Mandatne komisije.
Takoder smatra daje nepotrebno prozivati i govoriti u negativnom kontekstu o vije6nicima i
djelatnicima opdine na dru5tvenim mreZama te poziva na prestanak upotrebe druStvenih mreZa
u svrhu prikupijanja politidkih bodova. Istide da vijednici HDZ-a rade i glasaju za odluke koje
su bitne za dobrobit mje5tana opdine te da nisu podloZni utjecaju nadelnika ve6 svaki od njih
ima svoje miSljenje.

Martina Popovdii, vijednica, osw6e se na prozivku predsjednika vijeia o prijavi Ministarstvu
uprave u kojem se traZi raspuStanje Opiinskog vije6a Opdine Pokupsko. Navodi da nikada
nije prijavljeno ni5ta za Sto vije6nici Kandidacijske liste grupe birada nisu prije upozoravali.
Smatra da je uzrok tome nedostatak rasprave i angaimana vije6nika. U svome izlaganju
osvrie se na vei spomenute objave putem dru5tvenih mreZa te istide kako sluZbeni profil
op6ine sluZi za iznoSenje sluZbenih stavova u svrhu politidkog ukljudivanja mjeStana te se
pritom osvr6e na prozivanje mje5tana ,,statistima" sa sluZbenog profila Op6ine Pokupsko koje
smatra nedopustivim i neprimjerenim.
Posebno se osvr6e na policijsku provjeru koja je poslana radi provjere prebivaliSta njenog
supruga te smatra da je to maltretiranje dlanova njene obitelji zbog njenog politidkog
djelovanja. Smatra da nadelnik iskori5tava svoju javnu funkciju za zastra5ivanje dlanova
obitelji vijednika.

BoZidar Skinjarii, nadelnik, daje komentar na izjave vije6nice Popovdi6 te odbacuje tvrdnje
da je prozvao ili maltretirao bilo kojeg dlana obitelji vije6nika ili vije6nice. Navodi kako do
sada, pri dostavi materijala za sjednice vije6a, vijeinica Popovdii nijednom nije osobno
zaprimlla materijale Sto je dovelo do sumnje stanuje li uop6e na podrudju opiine. S obzirom
na navedeno op6ina je zaffaLila provjeru prebivali5ta vijeinice i njenog supruga, dlana
mjesnog odbora. Takoder osvrde se na komentar vije6nika Antolovi6a da u opdini mje5tani
nemaju ,,niSta". Smatra da navedeni vijeinik nije u toku Sto je sve u op6ini napravljeno s

obzirom daje cijeli Zivot proveo u Velikoj Gorici.

Ivan iunovi6, vije6nik, odituje se o problemu mikroprijevoza te reakcijama mjestana koji su
se protivili dono5enju odluke kojom se uspostavlja mikroprijevoz na podrudju op6ine. Osvr6e
se na objave na druStvenim mreZama u kojima je prozvan kao odgovoma osoba zbog koje su
mjeStani izgubili prijevoz. Takoder poziva sve vij e6nike da se prekine sa neprimjerenim
objavama i prozivanjima na dru5tvenim mreZama.

Milan Antolovii, vijeinik, istide kako vladajuii vije6nici nisu prihvatili niti jedan prijedlog
nezavisnih vije6nika poput tematske sjednice i prijedloga da se aktualni sat stavi na podetak
sjednice. Smatra kako vladaju6i vije6nici nisu otvoreni za razgoyot, raspravu i suradnju te je
nezadovoljan gospodarskim stanjem u opiini.



Sjednica Op6inskog vijeia Opdine Pokupsko zakljudena j e u 11:35 sati.

KLASA: 021 -05/ 19-01 101

URBROJ: 238-22-1-19-s
Pokupsko, 31.01.2019.
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